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Bestyrelsesmøde i ungdomsskolen d. 17/6-19 kl. 17.30 
 

Deltagere Ulla, Karsten, Michael, Mathias, Martha, Tonny, Mai, Mikael og Søren 

Referent  

Fraværende Afbud Ulla 

 

Punkt  Dagsorden og referat 

1 Analyse af fritidsområdet 

Statistik. 

Adobe Acrobat 

Document
 

Prosa følger 

Ungdomsskolen 

2019
 

Nye tanker 

Ref. MLIEB orienterede om analysen på fritidsområdet. Analysen blev gennemgået. 

Hvis undersøgelsen skal bruges til at ændre på organiseringen af klubberne,  

arbejder vi på flere scenarier, så vi er forberedte. 

2 Tættere samarbejde mellem ungdomsskolen og SSP 

Adobe Acrobat 

Document
 

Etablering af org samarbejde 

Ref. MLIEB orienterede om mødet, som var præget af afbud. Punktet kommer på 

dagsordenen, når vi ved noget mere konkret. 

3 Fokus på kerneopgaverne 

Ref. Der arbejdes på af definere ungdomsskolens kerneopgave 

4 Året der er gået. 
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Ref. En god sæson er næsten overstået. 

5 Den nye sæson: 

Ny oversigt følger 

Oversigt USK 2019/

20
 

Ref. Listen blev uddelt og der blev talt om nye hold. 

6 Nye systemer 

Ref. Kommunen skifter økonomisysten 1/1 2020 

7 Økonomi 

Ledelsetilsyn maj

 

Ref. Ledelsestilsynet blev gennemgået. 

8 Evt. BUPL 

Ref. MLIEB orienterede om forhandlingerne med BUPL 

 

 

 

 

 

 


